

**Upcoming
Events**

May 30th

–

June 8th

**Final
Assessment
Week
Gr 3-5**

June 8th

**End of year
Fun Day**

June 14th

**Report cards
go home**



This Month at CBS

Bringing Talent to Life

June -2023

Dear Elementary Parents,

As we end the 2022/2023 school year, we have a lot to celebrate. Our students did an amazing job completing their assignments in all subject areas and we are proud of all their work. Parents you have played a big part in the success of our students: the teachers and I are very appreciative of your consistent support and involvement. Our SK graduation was a big event this year as our students were involved in a musical presentation for their parents before receiving their certificates. The 'Happy Hat Land' musical showcased how talented our little SK students are. Our Grade 5 students also got to attend a Welcome to Middle School/High School



Orientation where they were welcomed by the HS Principal Ms. Gihan and involved in activities with the high school students to support them as they transition to high school. We are very excited to see our students moving onto the next step in their education!



We are looking forward to the 2023/2024 school year with a lot of excitement as we continue to improve our English and Arabic programs and boost the integration of our robotics and

technology across the grades to support student learning. Our students will continue to be involved in leadership learning through their participation in our Student Council in addition to a new initiative we have recently started to bring environmental awareness to our students. We are working towards becoming a Green School through an initiative which will involve our students in activities to reduce waste and increase recycling. We want to educate our students to be part of a sustainable world. Most importantly also, is the support for our students as dual language (Arabic and English) readers and speakers. Next year we are introducing a new program, 'I Read Arabic' for grades 2 to 4, to advance our student proficiency in speaking and reading in Arabic. We know their success in two languages will prepare them well for the future.



On a final note, it is with a heavy heart that I inform you that I will be finishing my time as the Elementary Principal at CBS at the end of June 2023. It is time for me to return to my family in Canada. I have been very blessed to have spent the last eight years working in Kuwait and experiencing the beautiful culture and people of this country. I have thoroughly enjoyed working with all the students and families at CBS. I have loved working at this school, and it has been a joy every day. I will leave with lots of amazing memories. Thank you all for your support of my efforts over the years. I wish all the best for our student's continued success.



Sending all my best to you and your families,

Dr. Mary Kelly
Elementary School Principal

Final reminder to re-register for the next academic year.

Just have to make sure that you have cleared the fee payments for the current year. It is very easy and quick to do it online. Just go to the CBS website and click on the link.



Sincerely
Dr. Mary Kelly
Elementary School Principal

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

يونيو 2023



الفعاليات القادمة

30 مايو

-

08 يونيو

اسبوع التقييمات
النهائية للصفوف 3 -

5

08 يونيو

نهاية العام
يوم المرح

14 يونيو

إرسال الشهادات إلى
أولياء الأمور

السادة الأعزاء أولياء أمور طلاب المدرسة الابتدائية،

مع نهاية العام الدراسي 2022/2023، يوجد لدينا الكثير للاحتفال به. لقد أبلى طلابنا بلاءً حسنًا في إتمام مهامهم في جميع المجالات الدراسية وهذا من دواعي فخرنا. السادة أولياء الأمور، لقد كان لكم دور كبير في نجاح طلابنا: ونحن كمديرة المدرسة والمعلمين نقدر دعمكم المستمر ومشاركاتكم الدؤوبة. كان تخرج طلاب ثنائية روضة حدثًا كبيرًا هذا العام، حيث شارك طلابنا في عرض موسيقي قدمه الطلاب لأولياء أمورهم قبل استلام شهاداتهم. وأظهرت المسرحية الموسيقية "أرض القبعة السعيدة – The Happy Hat Land"

مدى موهبة طلابنا الصغار في هذه المرحلة. كما حظى طلاب الصف الخامس على ترحيب جم في المدرسة المتوسطة / المدرسة الثانوية حيث كان في استقبالهم والترحيب بهم مديرة المدرسة الثانوية السيدة / جيهان، كما شاركوا في أنشطة مع طلاب المدرسة الثانوية لدعمهم في هذه المرحلة الانتقالية. نحن متحمسون للغاية لرؤية طلابنا ينتقلون إلى الخطوة التالية في رحلتهم التعليمية!



ونتطلع بشغف إلى العام الدراسي 2023/2024، حيث نواصل تحسين برامج اللغة الإنجليزية واللغة العربية، وتعزيز تكامل الروبوتات والتكنولوجيا عبر المراحل الدراسية لتقديم أفضل دعم تعليمي للطلاب. كما سيستمر طلابنا في تعلم القيادة من خلال مشاركتهم في مجلس الطلاب بالإضافة إلى مبادرة جديدة بدأناها مؤخرًا للفت انتباه طلابنا إلى أهمية الوعي البيئي. فنحن نعمل من أجل أن نصبح مدرسة خضراء من خلال مبادرة يقوم بها طلابنا تتمثل في أنشطة تقليل

النفايات وزيادة إعادة التدوير. نحن ننشد تعليم طلابنا تعليمًا يمكنهم من أن يكونوا جزءًا من عالم مستدام. والأهم من ذلك، هو دعم طلابنا في الزوج اللغوي (العربية والإنجليزية) قراءة وتحديثًا. في العام المقبل، سنقدم برنامجًا جديدًا اسمه "أنا أقرأ العربية" للصفوف من الثاني إلى الرابع، لتعزيز كفاءة طلابنا في التحدث والقراءة باللغة العربية. فنحن ندرك أن تمكنهم من اللغتين سيؤهلهم لمستقبل أفضل.



Thank
YOU
FOR ALL
THAT
you
DO

بقيت ملاحظة أخيرة، يؤسفني أن أبلغكم بها وهي أنني سأنتهي عملي بصفتي مديرة للمدرسة الابتدائية في المدرسة الكندية ثنائية اللغة في نهاية يونيو 2023. لقد حان الوقت للعودة إلى عائلتي في كندا. كنت محظوظة جدًا إذ أمضيت السنوات الثماني الماضية في العمل في الكويت ومعايشة ثقافته ومعايشة شعبه الجميل. لقد استمتعت بالعمل مع جميع طلاب المدرسة الكندية ثنائية اللغة وعائلاتهم، وأحببت العمل في هذه المدرسة، وكانت متعني تتجدد كل يوم. سأسافر وأنا أحمل معي الكثير من الذكريات الرائعة. أشكركم جميعًا على دعمكم لجهودي على مر السنين. وأتمنى النجاح والتوفيق لطلابنا على الدوام.

مع تمنياتي لكم ولعائلاتكم بالتوفيق ومع خالص التقدير،

دكتورة / ماري كيلى
مديرة المدرسة الابتدائية

تذكير نهائي لإعادة التسجيل للعام الدراسي القادم.

فقط تأكد من قيامك بسداد الرسوم الخاصة للعام الحالي. من السهل جدًا القيام بذلك عبر الإنترنت. ما عليك سوى الانتقال إلى موقع المدرسة الكندية ثنائية اللغة الإلكتروني والضغط على الرابط.



ومع أطيب التمنيات،
الدكتورة / ماري كيلى
مديرة المدرسة الابتدائية